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Jaarverslag Elementair 
Het zwemonderwijs in Nederland is voortdurend in beweging en Aqua-Novio ’94 beweegt hierop 

mee. Dit seizoen werd bekend dat ENVOZ stopt met de reguliere ABC-diplomalijn en overgaat naar 

het survival ABC-diploma. De nieuwe diplomalijn is in grote lijnen vergelijkbaar met het oude ABC 

met minder focus op het zwemmen van grotere afstanden en in plaats daarvan meer aandacht voor 

elementen die de (zelf)redzaamheid van het kind vergroten. Om deze overgang voorspoedig te laten 

verlopen is het bestuur in het seizoen 22/23 begonnen met de eerste voorbereidingen, zodat de 

nieuwe diplomalijn na de zomervakantie uitgerold kan worden over de alle zwemdagen. 

In maart heeft de afdeling elementair een tevredenheidsonderzoek uitgevoerd middels het uitsturen 

van een enquête aan zijn leden. Ondanks het overwegend positieve beeld dat hierin werd geschetst, 

zijn er ook verbeterpunten gesignaleerd zoals de communicatie naar de ouders. Insteek van het 

bestuur is om iets te doen met de feedback van de ouders en te proberen om de 

informatievoorziening te verbeteren. Zo is het bestuur begonnen met een nieuwe opzet van de 

informatieavond voor ouders welke wordt uitgerold na de zomervakantie.     

Halverwege de laatste periode van het jaar werd de afdeling elementair geconfronteerd met het 

vertrek van de zittend voorzitter, drie algemene bestuursleden en een aantal instructeurs en 

hulpouders. Dankzij de steun en inzet van het algemeen bestuur, vrijwilligers van de 

wedstrijdafdelingen en de buitengewone inzet van de overgebleven kaderleden en hulpouders 

hebben de jonge zwemmertjes nauwelijks overlast gehad en hebben alle lessen en examens 

doorgang gevonden.  

Ook is opzet gemaakt van een nieuw bestuur met een nieuwe interim-voorzitter en is dit bestuur een 

wervingscampagne gestart voor het zoeken van (nieuwe) instructeurs.  Dit heeft al wat extra handjes 

opgeleverd. Er waait een nieuwe positieve wind die wij samen voortzetten in dit nieuwe jaar. 

Iedereen bedankt voor jullie extra inzet en voor de nieuwe vrijwilligers: super dat jullie dit team zijn 

komen versterken! Op naar een positief jaar samen met veel lachende kinderen. Leon van Berkom & 

Rosita Eemers 

 
Namens de commissie Elementair Zwemmen, 
Rosita Eemers & Leon van Berkom 
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Jaarverslag Masters 
Het afgelopen jaar is een mooi zwemjaar geweest voor de masters. Het ledenaantal is 
toegenomen met vooral veel jongere leden. Eind juli hadden we 67 leden.  
Een groot aantal leden geeft aan het tijdstip in bad Dukenburg van 21.00 tot 21.00 uur te 
laat te vinden.                               
Het afgelopen jaar heeft Marja Bloemzaad het jaarplan opgesteld en alle trainingen 
geschreven. Peter Folker heeft op de dinsdag training gegeven in bad Dukenburg. 
Hans van Maastricht heeft op vrijdag en zondag training gegeven. John Oldehengel is naast 
Hans de trainer op de vrijdagavond. 
Op woensdag hebben we in 1 baan gezwommen in Bad West. Op vrijdagavond hadden we 6 
banen in bad West en op zondag 3 banen in West. 
 
We hebben extra badwater gehuurd voor al onze trainingsdagen in juni t/m 14 juli. 
In juli en augustus is er op de woensdag van 19.00 - 20.00 in de Goffert gezwommen.  
 
De activiteitencommissie   
De activiteitencommissie is uitgebreid met nieuwe leden, die een gezellige Oudejaars pub 
quiz hebben georganiseerd tijdens de afsluiting in december in zwembad west. Ook hebben 
zij de afsluiting van het seizoen georganiseerd bij trainer Hans. We hebben een nieuwe 
mastervlag aangeschaft, die we tijdens de wedstrijden kunnen meenemen. 
 
Financiën 
We hebben extra geld ingezet voor extra trainingsmogelijkheden in de zomermaanden op 
vrijdag, zondag, dinsdag en woensdag. 
 
Wedstrijden 
Afgelopen jaar is er door een aantal zwemmers meegedaan aan limietwedstrijden. 
Ook waren er masters die succesvol meegedaan hebben aan de ONMK in Eindhoven en 
Eurogames Nijmegen. Een aantal zwemmers hebben meegedaan aan openwater 
wedstrijden. 
 
Voornemen 
We blijven op zoek gaan naar een extra trainer voor de vrijdag en dinsdag. 
We willen de website up to date te houden. We willen ons actief inzetten om nieuwe leden 
aan te trekken. Tevens willen we graag op dinsdag op eerder tijdstip trainen in Dukenburg 
omdat veel leden dit een te laat tijdstip vinden.  We vinden het ook belangrijk met elkaar de 
afsluitingen 2x per jaar te vieren. We gaan op zoek naar leden die trainingen willen schrijven 
voor het komende seizoen. 
Trainers, webmaster, secretaris, officials, ledenadministratie en activiteitencommissie allen 
hartelijk dank voor jullie inzet van het afgelopen jaar! 
 
Namens de commissie Masters, 
Pauline van Loon, voorzitter 
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Jaarverslag Synchroonzwemmen 
Seizoen 2022/2023, na corona een seizoen ‘als vanouds’ voor de afdeling 

synchroonzwemmen; met veel wedstrijden en mooie resultaten.  

 

Sportief blijven we verbeteren en zien we dat we ook landelijk mee gaan draaien bij de top, 

zo hebben we voor het eerst een individuele medaille gewonnen op het NK voor 15 jaar en 

jonger. Maar ook in de regio en op de Interregio wedstrijden presteren we zowel aan de 

bovenkant, als in de breedte, super. Met tientallen limieten, diploma’s, certificaten en 

medailles kijken we zeer tevreden terug op een succesvol seizoen.  

 

Ook organisatorisch gaat het goed, we hebben een betrokken trainster die logistiek alles 

regelt rondom wedstrijden en andere activiteiten en hebben we tijdens iedere wedstrijd 

meerdere juryleden die namens de vereniging jureren en zelfs af en toe uitkomen als 

assistent-scheidsrechter van de wedstrijd.  

 

Een opletter voor komend jaar is dat ons ledenaantal wat gedaald is. Aan het einde van het 

seizoen hebben we daarom een taakgroep ingesteld voor het opnieuw investeren in nieuwe 

leden, die we enthousiast kunnen maken voor onze mooie sport, bij onze gezellige afdeling.  

 

Tot slot bedanken wij alle train(st)ers, ouders en andere vrijwilligers die zich het afgelopen 

seizoen ingezet hebben voor de afdeling en de sporters. 

 

Namens de commissie Synchroonzwemmen,  

Martie Föllings, voorzitter 
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Jaarverslag Waterpolo 
Leden en nieuwe aanmeldingen 
Het gaat goed met de afdeling waterpolo. We hebben een mooie groei in het ledenaantal 
weten te realiseren, zowel door de werving en het behoud van jeugdleden (mede dankzij 
een goede samenwerking tussen de afdelingen) als door nieuwe aanmeldingen van buitenaf. 
Een opvallende ontwikkeling voor het aankomende seizoen is de komst van een aantal 
nieuwe spelers van Hydrofiel die na hun afstuderen hebben besloten bij ons te komen 
poloën. Daarnaast hebben zich meerdere buitenlandse studenten aangemeld die voor 
enkele jaren in Nijmegen zullen verblijven.  
 
Prestaties en uitdagingen 
Ondanks enkele uitdagingen hebben onze teams opmerkelijke prestaties neergezet. De A-
selectie (H1 en H2) heeft zich staande gehouden ondanks het vertrek van enkele spelers is 
H1 zelfs kampioen geworden, wat resulteerde in een snelle terugkeer naar de eerste klasse. 
Met de terugkeer van drie oud-spelers zijn beide teams inmiddels weer goed gevuld en klaar 
om dit niveau te handhaven. Ook H4 wist kampioen te worden en te promoveren, een 
knappe prestatie.  
 
Dames in waterpolo 
De teruggang in belangstelling voor waterpolo onder dames is een landelijk fenomeen en 
ook wij hebben dat gevoeld. Echter, met de terugkeer van enkele oud-speelsters en de 
komst van twee buitenlandse studenten, hebben we toch een volledig team kunnen 
inschrijven voor het komende seizoen.  
 
Jeugdontwikkeling 
Vorig seizoen hebben we een belangrijke stap gezet in de ontwikkeling van onze jeugdleden. 
Zo is er, in overeenstemming met het Meerjaren Opleidingsplan Waterpolo van de KNZB, 
boven de 13 jaar een scheiding aangebracht tussen breedtesport (2 keer in de week trainen) 
en prestatiesport (3 keer in de week trainen). Voor het eerst in onze geschiedenis hebben 
twee van onze jeugdteams (<15 en <17) in de Eredivisie gespeeld, waar we ontzettend veel 
hebben geleerd, en aankomend seizoen starten we in de landelijke competitie.  
 
Vooruitblik 
We kijken uit naar het komende seizoen en de focus zal vooral liggen op de opleiding van de 
groepen jonger dan 13 jaar, met speciale aandacht voor de doorstroom tussen de 
verschillende leeftijdsgroepen. 
 
Namens de commissie Waterpolo,  

Marcell de Vries, kandidaat-voorzitter 
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Jaarverslag Wedstrijdzwemmen 
Het was het een heel lastig, maar ook positief seizoen. Om diverse redenen vielen er aan het 

begin en gedurende het seizoen een aantal trainers plotseling uit en moesten we alle zeilen 

bijzetten om alle dagelijkse trainingen te kunnen blijven geven. Hierdoor konden we ook niet 

altijd de structuur waarborgen die we zouden willen. We zijn blij, dat we in de loop van het 

seizoen diverse trainers waaronder Martien konden laten invallen en die zijn we hiervoor 

zeer dankbaar. In januari hebben we ook Hans Salemink als trainer en adviseur weer terug 

kunnen halen.   

Qua vrijwilligers was het een mooi jaar waarin er veel verbondenheid en gezelligheid bij de 

ouders was. Voor iedere wedstrijd kwamen we een kwartier voor begin badopbouw samen 

om gezellig even samen een kopje koffie of thee te drinken omdat na de opbouw even 

gezellig samen te komen en met een hapje en een drankje even gezellig te kletsen. We 

hebben mede door deze connecties diverse vrijwilligers kunnen vinden voor open taken 

zoals social media, vrijwilligercoördinator, activiteiten organisatie, renoveren tribunes, 

sponsoring en training geven. 

Doordat er aan de bovenkant wat zwemmers weg vielen in de corona jaren werken we 

samen hard om het team weer vanuit de jongere gelederen op te bouwen. Dit om weer een 

mooie brede hechte ploeg te worden zowel bij de zwemmers, ouders en vrijwilligers. Maar 

ook zijn we dankbaar voor de oudere zwemmers die af en toe voor ons zwemmen om 

punten te behalen. Mede hierdoor en door bij de laatste competitiewedstrijd met zijn allen 

samen er maximaal voor te gaan hebben we ons weer in de eredivisie kunnen handhaven, 

ondanks dat we bij 2 van de 4 wedstrijden best een aantal puntenzwemmers misten. Ook 

een aantal buitenlandse zwemmers ondersteunden ons bij deze laatste wedstrijd.  

Het aantal zwemmers bij de kampioenschappen groeit ook weer gestaag, 54 zwemmers 

kwalificeerden zich voor de Gelderse kampioenschappen en meer dan 30 zwemmers voor 

een individueel NK. Gezelligheid met elkaar en plezier in de sport werden steeds duidelijker 

zichtbaar naarmate de corona achterstand minder werd. In de loop van het seizoen kwam er 

ook weer groei in onze afdeling en deze trend zet zich voort. We haalden weer diverse titels 

op regionaal en landelijke niveau als team maar ook door individuele zwemmers. Bovendien 

regende het persoonlijke records. Daar zijn we heel erg trots op.  

Nyls Korstanje nam weer deel aan diverse internationale toernooien zoals EK’s en WK’s. 

Tevens zwom hij meerdere Nederlandse seniorenrecords op naam van onze vereniging.  

Financieel was het jaar echter verliesgevend. Dit was goed te verklaren door de reiskosten 

van de inval trainers die we uit de wijde regio hadden, de tribunes die gerenoveerd moesten 

worden (ondanks een deel sponsoring), een oude grotere rekening uit het jaar ervoor, maar 

ook de hoger dan verwachte inflatiecorrectie bij de badhuur. Hierdoor is bijna onze gehele 

afdelingsreserve opgebruikt en gaan we komend seizoen onder andere deelnemen aan de 

grote clubactie om de begroting te ondersteunen met het doel op een positief saldo uit te 

komen of in ieder geval een neutraal resultaat.  

Communicatie is en blijft een onderdeel waar afdelings- en verenigingsbreed aan gewerkt 

kan worden. Want communicatie is nooit perfect, maar wel essentieel. Zowel onderling, als 

naar zwemmers en/of ouders. Dit kan mede opgelost worden door nog wat meer 
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vrijwilligers, die hierbij helpen. De open posities staan op de website en we zoeken actief om 

deze in te vullen. Zo werken we samen aan een gezonde toekomst van onze afdeling en 

wordt alles minder kwetsbaar.  

Onze motto’s blijven: ‘Blijven praten met elkaar en niet over elkaar’ en ‘Meer handen, 

maken lichter werk!’  

Zwemmers, trainers, officials, vrijwilligers en ouders: allemaal heel erg bedankt voor alle 

steun tijdens dit afgelopen seizoen wat we afsloten met een hele gezellige BBQ-poolparty 

waar we aan vrijwilligers duimpjes uitdeelden en KNZB-prestatiemedailles aan degenen die 

deze verdiend hadden! Op naar 2023-2024 waarin we hopelijk verder kunnen groeien als 

afdeling qua zwemmers, trainers, vrijwilligers, gezelligheid, verbondenheid en prestaties. 
 

Namens de commissie Wedstrijdzwemmen,  

Astrid van Hest, voorzitter 

 


